

تأسست شركة **الكيان والبنيان للمقاولات والإِنشاءات** في السعودية. واستطاعت تحقيق تميز لافت في مجال البنية .التحتية والبناء والإنشاء والتشطيبات حتى أصبحت علامة فارقة في مجال المقاولات

أخذ قطار شركة الكيان والبنيان للمقاولات بالسير معتمداً على الله بخطوات ثابتة حيث سعى الى تلبية متطلبات عملائه من خلال تلبية جميع متطلبات المشاريع الخاصة بهم ورغبةً من القائمين على الشركة بالتحسين المستمر والإلمام بكل .المجالات التى تخص قطاع المقاولات و البناء

نسعى دائما إلي تقديم كافة الخدمات من خلال أحدث وأفضل الطرق المتطورة التي تتماشى مع المستقبل ونسعى للتميز والتفاني في خدمة العملاء فتهدف الشركة لتقديم حلول إبداعية تلبي احتياجات العملاء . لدينا فريق متكامل من خبراء وفنيين ومهندسين واستشاريين نقدم لكم الاستشارة المناسبة قبل البدء بالعمل ونضع العميل في صورة .العمل أول بأول

Alkian walbunyan Contracting and Construction Company was established in Saudi Arabia. And it was able to achieve remarkable distinction in the field of infrastructure, construction, construction and finishes, until it became a distinction in the field of contracting.

The train of the Saree Kafu Contracting Company took its course, relying on God with steady steps, as it sought to meet the requirements of its customers by meeting all the requirements of their projects and the desire of those in charge of the company for continuous improvement and knowledge of all fields related to the contracting and construction sector.

We always strive to provide all services through the latest and best advanced methods that are in line with the future. We strive for excellence and dedication in customer service. The company aims to provide creative solutions that meet customer needs. We have an integrated team of experts, technicians, engineers and consultants. We provide you with appropriate advice before starting work and put the customer in the picture of work.



لصاذ(نحن؛ ۱۳۹۷ Wa?

.نستخدم أفضل مواد البناء والتشطيب, حيث نتعاقد مع شركات ذات سمعه طيبة ومتميزة لأدوات البناء

We use the best building and finishing materials, as we contract with reputable and distinguished companies for construction tools.

تحرص الشركة دوما على متابعة كافة التطورات العالمية عن كثب من أجل مواكبة التــــــطورات التى بها تتجاوز كل التوقعات

The company is always keen to closely follow all global developments in order to keep abreast of developments that exceed all expectations.

لدينا فريق عمل يسعى إلى تحقيق أهداف العميل والعمل بكل إخلاص على تنفيذ رؤيته المستقبلية بخطوات ثابتة على طريق تحقيقها على أرض الواقع.

We have a work team that strives to achieve the client's goals and work wholeheartedly to implement his future vision with steady steps on the way to achieving it on the ground.

أن نكــون من ضمن الخيارات الأفضل في مجال المقاولات من خلال أساليب علمية حديثة وأن نكون من الشركات التـــي .تعمـــل على اعتماد المعايير الأكثر دقة وصرامة في التنفيذ إلى العناية بأدق تفاصيل العمل من جميع الجوانب

In order to achieve the vision of the Kingdom of Saudi Arabia 2030, to be among the best options in the field of contracting through modern scientific methods, and to be among the companies that work to adopt the most accurate and strict standards in implementation to take care of the smallest details of work in all aspects.





رسالتنا)ur mission

النهوض والاستمرار في تقديم خدمات عالية الجودة ومستويات عالية من الخبرة , وتنمية خدمات وأنشطة الأعمال لمواكبة التغييرات في صناعة البناء , والوصول إلى تنفيذ جميع المشاريع القادمة , وتعزيز قدرات الموظفين البشريين حتى يتمكنوا من تحقيق مهمة الشركة

تقديم خدمات بأفضل قيمة لتحقيق رضا العملاء. بالإضافة إلى تقديم دراسات دقيقة للمشاريع لنكون نقطة مضيئة .وداعماً حقيقيًاً في وصول عملائنا إلى أهدافهم بسلاسة وثقة

Advancing and continuing to provide high-quality services and high levels of expertise, developing business services and activities to keep pace with changes in the construction industry, reaching the implementation of all upcoming projects, and enhancing the capabilities of human employees so that they can achieve the company's mission.

Providing services at the best value to achieve customer satisfaction. In addition to providing accurate project studies to be a bright spot and a true supporter in our customers reaching their goals smoothly and with confidence.







نسعى لتقديم كل ما هو جديد ويتماشى مع المستقبل ومع السوق مع التزامنا التام في استخدام أفضل الطرق وأجود الخامات لتحقيق النجاح والرضا التام لعملائنا

Passion, excellence and experience

We strive to provide everything that is new and in line with the future and the market, with our full commitment to using the best methods and the finest materials to achieve success and complete satisfaction for our customers.







تسعى الشركة إلى تقديم أفضل الخدمات والتعاقد مع أفضل الخبراء والمهندسيين والاستشاريين, وهدفها دائماً رفع المستوى لإرضاء جميع العملاء, كما نتمتع بالمصداقية والأمانة والوضوح والابتكار والإبداع

Transparency, trust and credibility with clients and partners

The company seeks to provide the best services and contracts with the best experts, engineers and consultants, and its goal is always to raise the level to satisfy all customers, and we also enjoy credibility, honesty, clarity, innovation and creativity.





אלסטבעטן: Our principles!

المبدأ الأساسي الذي نتطلع له هو تزويد العملاء بخدمات عالية الجودة من خلال توظيف الكادر الفني ذو الكفاءة العالية من محاسبين و إداريين و مهندسين وسائقين ومشغلين وفنين وعمال متخصصين وعمال عاديين. وتقديم الاستشارة المناسبة للعميل ليتم الإنتهاء بعمل مميز يحقق رضا الزبائن والعملاء والسوق المحلي والعالمي.

The basic principle that we look forward to is to provide customers with high-quality services through the employment of highly qualified technical staff including accountants, administrators, engineers, drivers, operators, technicians, specialized workers and ordinary workers. And provide appropriate advice to the client to complete a distinguished work that achieves the satisfaction of customers, clients, and the local and global market.



.الهدف الأساسي هو إرضاء العميل من خلال تقديم كافة احتياجاته وتلبية متطلبات المشروع الخاص به

The primary goal is to satisfy the customer by providing all his needs and meeting the requirements of his project.

دراسة وتحديد ميزانية ومواصفات الخدمة المطلوبة بما يتناسب مع حاجاتكم ونقدم النصائح اللازمة للحصول على نتائج ناجحة

Studying and determining the budget and specifications of the required service in accordance with your needs, and we provide the necessary advice to obtain successful results.



.البحث عن أفضل مواد البناء المتوافقة مع الميزانية والمواصفات المطلوبة

Searching for the best building materials compatible with the required budget and specifications.

کیز(نیا Our advantages

من القواعد.. إلى التشطيب نبدأ بالعمل من الاستشارة ونتبع الخطوات من إنشاء بنية تحتية وهدم وترحيل ثم نستلم البناء والطوابق إلى التشطيبات الداخلة والخارجية. كما تمتاز

شركة الكيان والبنيان للمقاولات في تقديم الخدمات .والاستشارات والتعاقدات والتسهيلات وتلبية أي استفسارات

From bases.. to finishing

We start working from the consultation and follow the steps from building infrastructure, demolishing and moving, then we take over the construction and floors to the internal and external finishes. Also, Alkian walbunyan Contracting Company is distinguished in providing services, consultations, contracts, facilities, and answering any inquiries.





تضع شركة الكيان والبنيان للمقاولات بين يديكم أحدث المشاريع العقارية وبتصميمات داخلية وخارجية مناسبة وبأجود أنواع البناء. وتلتزم شركتنا بتقديم خدماتها الإنشائية لجميع عملائها بمستوى عال وطبقاً لمعايير الجودة العالمية. المحور الأول في فلسفة الشركة هي ثقة ورضا العملاء حيث يتم العمل للحفاظ عليها وذلك من خلال وفاء الشركة بالتزاماتها وتعهداتها لدى الجميع بصورة ... تفوق توقعاتهم

Alkian walbunyan Contracting Company puts in your hands the latest real estate projects with suitable interior and exterior designs and the best types of construction. Our company is committed to providing its construction services to all its customers at a high level and in accordance with international quality standards. The first axis in the company's philosophy is the trust and satisfaction of customers, as work is being done to maintain it, through the company's fulfillment of its obligations and pledges to everyone in a way that exceeds their expectations.







Our services

أعمال البنية التحتية Infrastructure works

ويشمل تنفيذ البنية التحتية من خطوط مياه رئيسية وتصريف مياه الأمطار وصرف صحي وكوابل الكهرباء والقطع والهدم والترحيل وأعمال الاسفلت واعمدة الانارة وجميع بنود البنية التحتية نحن حاهزون

It includes the implementation of the infrastructure of main water lines, rainwater drainage, sewage, electricity cables, cutting, demolition, deportation, asphalt works, lighting poles and all infrastructure items. We are ready.

القواعد أساس البناء

Rules are the foundation of buildin

من الفكرة إلى المفتاح From idea to key



العنصر الجمالي لتكامل البناء The aesthetic component of building integration

التشطيبات الداخلية والخارجية تقوم الكيان والبنيان للمقاولات بتنفيذ كافة اعمال التشطيبات الداخلية والخارجية بجميع مراحلها على مستوى عالي من الحرفية والمهنية للوصول بكم إلى عالم الراحة النفسية والجمال

Interior and exterior finishes Alkian walbunyan Contracting carries out all internal and external finishing works at all stages at a high level of craftsmanship and professionalism to bring you to the world of psychological comfort and beauty.

خدمات الصيانة Maintenance Services

الكيان والبنيان للمقاولات لديها فنيين لديهم الخبرة وأعلى مستويات الصيانة بسرعة عالية Alkian walbunyan Contracting has technicians with experience and the highest levels of maintenance at high speed.

ثعمال الإنشاءات Construction work

نقوم بتحويل الأفكار بعد دراستها واختيار الأفضل إلى بناء متكامل بكل ما يلزم. بداية من الحفر إلى التسليم بالمفتاح باستخدام أفضل الخامات وبإشراف أفضل المهندسين الخبراء

We transform ideas after studying them and selecting the best into an integrated building with everything needed. Starting from drilling to turnkey delivery using the best materials and under the supervision of the best expert engineers.





- 966540055599
- info@alkian-walbunyan.com
- ewww.alkian-walbunyan.com